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Protokół nr 22/2021 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

 

Obrady rozpoczęto 18 stycznia 2020r. ok godz. 7:30, a zakończono o godz. 09:01 tego samego.  

Na podstawie z art. 15 zzx ust. 1 ustawy z 2.03.2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 374, ze zm.) 

otwarła o godzinie 7:30 posiedzenie w trybie zdalnym.  

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji. 

Obecni: 

  Radna Sławomira Kuś  

  Radna Monika Paszek  

  Radny Michał Płonka 

  Radny Dionizy Waszczuk  

 Radna Mirosława Sajur nieobecność usprawiedliwiona. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun, 

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Małgorzata Grzeszczuk – w/z Skarbnik Gminy,  

- Magdalena Krawczyk – Inspektor ds.  

- Weronika Fabiś – w/z podinspektor ds. oświaty, kultury i kultury fizycznej, 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu Radna Sławomira Kuś 

otworzyła posiedzenie Komisji witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane 

quorum i jest władna obradować. Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne 

otrzymali za pośrednictwem programu eSesja.  

 Na wniosek burmistrza Zdun z dnia 15.01.2021r. (załącznik do protokołu) prowadząca obrady 

wprowadziła pod obrady projekty uchwał:  

1) w sprawie przyjęcia od Powiatu Krotoszyńskiego prowadzenia zadania z zakresu 

zarządzania drogą powiatową na terenie gminy Zduny -ul. Mickiewicza,  

2) w sprawie przyjęcia przez Gminę Zduny wykonywania zadania zarządzania drogami 

powiatowymi, 
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3) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na 

lata 2021-2028. Przypominała, że dokonanie zmiany w porządku obrad wymaga bezwzględnej 

większości głosów ustawowego składu Komisji powyższy wniosek o zmianę w porządku obrad 

poddała pod głosowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały:  

1) w sprawie przyjęcia od Powiatu Krotoszyńskiego prowadzenia zadania z zakresu 

zarządzania drogą powiatową na terenie gminy Zduny -ul. Mickiewicza,  

2) w sprawie przyjęcia przez Gminę Zduny wykonywania zadania zarządzania drogami 

powiatowymi,  

3) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na 

lata 2021-2028. 

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (3) Sławomira Kuś, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (2): Monika Paszek, Mirosława Sajur 

Wynik głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Komisja przychyliła się do wniosku burmistrza. Następnie Radna Sławomira Kuś przedstawiła 

porządek obrad.  

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej, 

b) w sprawie wyodrębnienia środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Zduny, 

c) w sprawie przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na terenie 

Gminy Zduny w 2021 r., 

d) w sprawie przyjęcia od Powiatu Krotoszyńskiego prowadzenia zadania z zakresu 

zarządzania drogą powiatową na terenie gminy Zduny -ul. Mickiewicza,  

e) w sprawie przyjęcia przez Gminę Zduny wykonywania zadania zarządzania drogami 

powiatowymi, 

f) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 

g) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Zduny na lata 2021-2028, 

h) w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 2021r., 
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i) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 

2020r., 

j) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2020 rok, 

k) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Stałych za 2020r.  

3. Temat z ramowego planu pracy: Zapoznanie się z działalnością i wyposażeniem Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

- wniosek sołtysów 

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej, 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej, 

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (3): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (2): Monika Paszek, Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie wyodrębnienia środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Zduny, 

Projekt uchwały przedstawiła Weronika Fabiś. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia środków 

na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolu prowadzonych przez Gminę Zduny.  

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (3): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 
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NIEOBECNI (2): Monika Paszek, Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

c) w sprawie przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych 

na terenie Gminy Zduny w 2021 r., 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wykonania 

zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na terenie Gminy Zduny w 2021 r. 

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (3): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (2): Monika Paszek, Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

O godz. 7:40 na obrady komisji dołączyła Monika Paszek stan Radnych obecnych  

w posiedzeniu wynosił 4 osoby.  

 

d) w sprawie przyjęcia od Powiatu Krotoszyńskiego prowadzenia zadania z zakresu 

zarządzania drogą powiatową na terenie gminy Zduny -ul. Mickiewicza Zduny, 

 Projekt uchwały przedstawił Miłosz Zwierzyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu 

Krotoszyńskiego prowadzenia zadania z zakresu zarządzania drogą powiatową na terenie 

gminy Zduny -ul. Mickiewicza Zduny.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4) Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 
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e) w sprawie przyjęcia przez Gminę Zduny wykonywania zadania zarządzania drogami 

powiatowymi, 

Projekt uchwały przedstawił Miłosz Zwierzyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę 

Zduny wykonywania zadania zarządzania drogami powiatowymi.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

f) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2021 rok.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

g) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Zduny na lata 2021-2028. 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w 

sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 2021-2028. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

h) w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

2021r., 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego 

planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 2021r., 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

i) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 

2020, 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

j) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2020 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

działalności Komisji Rewizyjnej za 2020 rok.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4) Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

k) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Stałych za 2020. 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

działalności Komisji Stałych za 2020. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 3. Temat z ramowego planu pracy: Zapoznanie się z działalnością i wyposażeniem 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

Po omówieniu projektów uchwał członkowie komisji udali się do remizy strażackiej. 

Z działalnością i wyposażeniem Ochotniczej Straży Pożarnej w Zdunach członków zapoznali 

druhowie OSP Zduny.  

Wniosków, uwag do omawianego tematu nie wniesiono.  

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

a) wniosek sołtysów 

W pierwszej kolejności członkowie komisji pochylili się nad wnioskiem Sołtysów  

z dnia 21 grudnia 2020r.  

W tym punkcie członkowie komisji wysłuchali Małgorzaty Grzeszczuk, która przedstawiła 

analizę finansową budżetu, zwróciła uwagę, że w dobie pandemii wpływy do budżetu będą 

okrojone i gmina nie posiada wolnych środków do zadysponowania. Przy obecnych 
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obostrzeniach organizowanie imprez zostało wstrzymane. Natomiast pobór inkasa to osobny 

dochód dla Sołtysa i nie należy go łączyć z otrzymywaniem diety.  

Głos w omawianej sprawie zabrał burmistrz Zdun Tomasz Chudego, podkreślił o znakomitej 

współpracy z sołtysami. Dodał, że w obecnej sytuacji pandemii budżet jest bardzo napięty, a 

na tle diet Sołtysów z terenu powiatu krotoszyńskiego obecne diety Sołtysów Gminy Zduny są 

na porównywalnym poziomie.  

W toku dyskusji Radny Dionizy Waszczuk przedłożył propozycję, aby wniosek sołtysów 

ponownie rozpatrzyć w IV kwartale 2021r. przed konstruowaniem budżetu na przyszły rok. Z 

zaznaczaniem, że dieta wzrośnie do 10%. 

Pozostali członkowie komisji przychylili się do przedłożonej propozycji.  

Innych tematów w tym punkcie nie podjęto.  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Komisji Radna Sławomirami Kuś 

zamknęła posiedzenie.  

 Przewodnicząca Komisji RGRiB 

  

              mgr Sławomira Kuś 

Przygotowała:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM 

 

 

  


